
PODNET NÁVRH RIEŠENIA STAV VYBAVENIA KOMPETENCIA 

Obyvateľka sa pýta 

akým spôsobom 

komunikuje MČ 

s magistrátom. 

 Odpovedané na mieste  

Obyvateľ má 

pocit, že 

komunikácia MČ 

smerom k ľuďom 

je malá, dáva 

odkazprestarostu.s

k ako príklad 

 Odpovedané na mieste  

Obyvateľka z OZ 

požaduje, aby územie 

zostalo zelené v čo 

najväčšej časti tak ako 

je.  

MČ dlhodobo urguje 

okresný úrad na zmeny 

a doplnky od 2005. Pre 

riešenie sa musí spojiť čo 

najviac OZ a MČ pre 

urgenciu. 

Odpovedané na mieste  

Obyvateľku zaujíma 

stavebná uzávera 

a Územný plán zóny 

Starosta sa sťažoval na 

MV SR, čo je nadriadený 

orgán okr. úradu, ktorý 

sa vyviňuje.  

Odpovedané na mieste Okresný úrad / MV SR 

Obyvateľ sa pýta ako 

sa mohla dostať zeleň 

do súkromných rúk, 

a prečo ju na svoje 

náklady MČ udržiava 

MČ udržiava infraštruktúru 

tam, kde má na to zákonné 

možnosti. Všade kde je 

zeleň udržiavaná, MČ k nej 

vie dokázať vzťah. 

Odpovedané na mieste  

Obyvateľka sa pýta na 

systémové riešenie pre 

údržbu stromov aby 

neboli nebezpečné. 

Nezvažovala MČ nad 

výmenou pozemkov 

s magistrátom? 

Zeleň je udržiavaná a MČ 

víta podnety od občanov ak 

majú požiadavku na 

úpravu. 

Magistrát pozemky 

zamieňať nechce, úsilie 

MČ vyvinula. 

Odpovedané na mieste  MČ 

Obyvateľka 

z Ostredkov 

poďakovala za 

opravu zástavky 

Vrakunská.  

Ulica planét – ťažké 

mechanizmy na 

mieste, obyvatelia 

nevedia čo sa deje. 

MiÚ informácie 

o opravách/rekonštrukciách 

komunikuje prioritne na 

ruzinov.sk.  

Odpovedané na mieste  

Obyvateľ sa dotazuje 

na zmenu dopravného 

značenia pri 

rekonštrukcii. 

Doprava sa meniť 

nebude, dopravné 

zmeny sú dočasné kvôli 

prácam. Na 

cestách/chodníkoch sa 

vyfrézuje povrch, 

položí sa nový 

Odpovedané na mieste  



Obyvateľke (sídlisko 
500 bytov) sa nepáčia 
vraky na parkovisku. 
Policajti dali značku 
zákaz vjazdu okrem 
dopravnej obsluhy, no 
nedodržiava sa. 

Pokiaľ vraky 

nespĺňajú zákonné 

náležitosti, MsP dá 

výzvu, až potom sa 

môže zadať 

odťahovej službe. 

MČ rokuje 

o zmluve s novou 

odťahovou firmou. 

 Odpovedané na mieste MČ / MsP 

Obyvateľka poukazuje, 
že jej nebolo vyhovné 
pri žiadosti o parkovacie 
miesto. Obviňuje MČ že 
nepravdivo uvádza 
obsadenosť parkovacích 
miest magistrátu 

Zástupca M.Pener 

videl list 

vlastníctva, preto 

nebolo udelené 

miesto. MČ musí 

žiadosti 

preverovať. 

Odpovedané na mieste  

Obyvateľ sa pýta, či by 
sa nedali prioritizovať 
škôlkari pre umelecké 
školy. 

Kapacita MŠ sa 

podstatne zvýšila. 

MČ pracuje na 

ďalších projektoch 

so staviteľmi ako 

v lokalite „Ovocné 

sady“  

Odpovedané na mieste  

Obyvateľ pokračuje, či 
by sa dal vytvoriť 
vzorec, aby rodičia 
vedeli v akom stave je 
žiadosť. Naznačuje, že 
existujú možnosti 
korupcie. 

Zdroj rečí 

o korupcií je vždy 

neoverený keď sa 

ide do hĺbky veci. 

V minulosti bola 

aktivita z MČ na 

primárne prijatie 

ružinovčanov, ale 

bolo napadnuté 

ako nezákonné 

Odpovedané na mieste  

Obyvateľ chce od MČ 
zvážiť možnosť priority 
pre deti ktoré sú 
zaočkované. 

Je to dobrý nápad, 

ale mohlo by to 

byť napadnuté ako 

diskriminačné. 

Odpovedané na mieste MČ 

Obyvateľka sa sťažuje 
na nezastrešenú 
zástavku a 
bezdomovcov v parku 
A.Hella  

 Odpovedané na mieste DPBA, MsP 

Obyvateľka sa pýta, či 
MČ nezvažuje, že na 1 
byt bude viazané 1 auto 
(nie len ŠPZ).  

Záležitosť sa dá na 

zváženie do 

dopravnej komisie 

MČ 

Odpovedané na mieste MČ – dopravná komisia 



Obyvateľ sa pýta na 
záhradné osady 
a problém ich 
zastavovania 
obyvateľnými 
stavbavmi pre trvalý 
pobyt 

Vec rieši MČ, iba 

v nedávnej 

minulosti sa dali 

doručiť výzvy 

kvôli súčinnosti 

PZ SR. 

Odpovedané na mieste MČ  

Obyvateľ z Nív býva 
v lokalite kde bola 
povolená zástavba, 
striedajú sa tam 
stavebné firmy. 
Kritizuje rýchlosť áut na 
ceste a že cyklisti 
nemajú odrazká.  

   

Obyvateľ z Ružovej 
doliny sa pýta komu 
patrí pozemok v danej 
lokalite. 

Patrí magistrátu. 

MČ čakala rok, 

aby dostala súhlas 

na povolenie 

rekonštruovať 

ihrisko na 

Miletičovej. 

Odpovedané na mieste  

Obyvateľ sa pýta či sa 
bude budovať nadjazd 
do Pharosu 

 Odpovedané na mieste Generálny investor 
mesta Bratislavy  

Obyvateľ z Ostredkovej 
ul. sa pýta prečo nebol 
urobený posudok keď 
ide o projekt bežeckej 
dráhy za 500/600 euro 

 Odpovedané na mieste  

Obyvateľ kritizuje, že 
stromy ktoré sa vysadia 
sú vyschnuté. 

 Odpovedané na mieste MČ/RP VPS 

Obyvateľ navrhuje sadiť 
iné stromy, súčastné sú 
vždy lacné, nevrhajú 
tieň. Ostredky majú 30 
takých ktoré potrebujú 
nahradiť.  
Obáva sa, že stromy 
môžu spôsobiť nešťastie 
ako sa stalo v Dúbravke 

Obyvateľ bol 

kontaktovaný na 

poskytnutý email, 

aby poskytol 

mapku stromov 

ktoré považuje 

vhodné na výrub. 

Odpovedané na mieste MČ 

Obyvateľ – člen OZ, 
chodí na stretnutia so 
starostom roky. Veci sa 
dajú pohnúť iba ak ľudia 
majú záujem. Starosta 
má iba mantinely, no 
môže naraziť ako je 
skúsenosť obyvateľa na 

   



miestnom zastupiteľstve 
alebo magistráte. 

Obyvateľ sa pýta, či 
parkoviská medzi 
Ružinovská/Súmračná 
spravuje MČ. Voda 
neodteká, sú upchaté 
vpusty 

 Odpovedané na mieste Vlastníci pozemku 

Obyvateľka hovorí, že 
chodník ktorý je od 
Planétky smer 
k policajtom treba 
opraviť, je preliačený. 
Po jeho oprave jazero 
ostalo. Nedá sa tam 
chodiť. 

 Odpovedané na mieste  



 


